

ISSN 0258-4646



A standard linear barcode is positioned vertically. It consists of vertical bars of varying widths. To the left of the barcode, the number '9' is printed, and to its right, the number '10>' is printed.

9 770258 464206

中国医科大学学报

Zhongguo Yike Daxue Xuebao

月刊 第49卷 第10期 (总第352期) 2020年10月

目 次

论 著

卵巢癌中REG4的表达及其作用机制 向莉伟,郑华川 (865)

新生猪缺氧缺血脑损伤后神经网络重建相关蛋白的表达 张志男,郑阳,王晓明 (871)

MYCT1通过PRSS21抑制喉癌细胞的增殖和迁移 陈芸,孙媛媛,富伟能 (876)

药物涂层球囊治疗股浅动脉支架内再狭窄 杨耀博,渠江帅,毛馨族,肖亮 (882)

达塞布韦对扑热息痛葡萄糖醛酸化的抑制作用 李兰丽,姜丽丽,夏杨柳,刘勇 (887)

miR-9-5P靶向CDH1、CTNNA1和ITGA6对脉络膜黑色素瘤细胞功能的影响
..... 应曼曼,张晓楠,刘然,宁宏 (893)

吲哚菁绿荧光成像技术在肝癌切除术中识别微小癌灶的价值

..... 夏桂辉,贾昌俊,徐锋,赵阳,戴朝六 (899)

miR-146a对人黑色素瘤A375细胞增殖和侵袭的影响及作用机制

..... 王丽纳,王红兰,庄永灿,王凯波,陈文标 (907)

半乳糖凝集素3低表达对肝癌细胞增殖的影响及作用机制

..... 吴雪艳,赵依纳,王小杰,李美川,李欣 (911)

基于PI-RADS v2.1不同参数磁共振成像对前列腺癌诊断效能的比较

..... 钟宇,田芳,邹明宇,张立波,刘文源 (915)

Nin-one结合蛋白在喉鳞状细胞癌中的表达及其临床意义

..... 熊煜,高鑫,王瑾,孙欣,陈艺丰,潘岳阳,王丽萍(921)

沙库巴曲缬沙坦钠片在射血分数降低的心力衰竭老年患者中的临床应用及其对半乳糖

凝集素3的干预作用 王慧,杨洋,费菲,张春娣,李国荣,赵冬艳(925)

塔城地区女性人乳头瘤病毒感染情况及其与子宫颈病变的相关性

..... 赵连爽,马国强,杨金金,米玲,古丽且合热,云科,郭晓临(929)

冠状动脉慢血流现象患者的超声心动图特点 哈生林,李晓东,贾晨红(935)

不同氨基聚糖对巨噬细胞极化的影响 尹玉,韩硕,王国锋,王琦,金元哲(940)

维持性血液透析患者透析后疲劳的影响因素分析

..... 曾维玲,栾中俊,吴私,赵自霞,周光宇,李德天(943)

影响肝细胞癌5年生存期的关键基因分析 李树强(949)

综述

间充质干细胞外泌体通过免疫调节促进组织再生的研究进展 王傲晨,陈旭(954)

本期责任编辑 王又冬

期刊基本参数:CN21- 1227/R * 1951 * m * A4 * 96 * zh * P * ¥ 15.00 * 2 100 * 18 * 2020-10* n

JOURNAL OF CHINA MEDICAL UNIVERSITY

Monthly Vol. 49 No.10 (Sum No.352) October 2020

CONTENTS IN BRIEF

Original article

The clinicopathological significance and molecular mechanism of *REG4* expression in

ovarian cancer *XIANG Liwei, ZHENG Huachuan* (865)

Expression of related proteins in neural network reconstruction after hypoxic-ischemic

brain injury in neonatal piglets *ZHANG Zhinan, ZHENG Yang, WANG Xiaoming* (871)

MYCT1 inhibits the proliferation and migration of laryngeal carcinoma cells via *PRSS21*

..... *CHEN Yun, SUN Yuanyuan, FU Weineng* (876)

Clinical efficacy of a drug-coated balloon in the treatment of superficial femoral artery in-stent restenosis

..... *YANG Yaobo, QU Jiangshuai, MAO Xinzu, XIAO Liang* (882)

Inhibition of paracetamol glucuronidation by dasabuvir

..... *LI Lanli, JIANG Lili, XIA Yangliu, LIU Yong* (887)

miR-9-5p regulates the function of choroidal melanoma cells by targeting *CDH1*, *CTNNA1*, and *ITGA6*

..... *YING Manman, ZHANG Xiaonan, LIU Ran, NING Hong* (893)

The value of indocyanine fluorescence imaging for the identification of microhepatocellular

carcinoma in hepatectomy *XIA Guihui, JIA Changjun, XU Feng, ZHAO Yang, DAI Chaoliu* (899)

Effect and mechanism of miR-146a on proliferation and invasion of human melanoma A375 cells

..... *WANG Lina, WANG Honglan, ZHUANG Yongcan, WANG Kaibo, CHEN Wenbiao* (907)

Effect and mechanism of low expression of galectin 3 on the proliferation of hepatocellular cancer cells

..... *WU Xueyan, ZHAO Yina, WANG Xiaojie, LI Meichuan, LI Xin* (911)

Comparison of the diagnostic efficacy of magnetic resonance imaging with different parameters for

prostate cancer based on PI-RADS v2.1

..... *ZHONG Yu, TIAN Fang, ZOU Mingyu, ZHANG Libo, LIU Wenyuan* (915)

Expression of Nin-one binding protein in laryngeal squamous cell carcinoma and its clinical value

..... *XIONG Yu, GAO Xin, WANG Jin, SUN Xin, CHEN Yifeng, PAN Yueyang, WANG Liping* (921)

Clinical application of sacubitril valsartan sodium tablet and its effect on galectin 3 in

elderly patients with heart failure and reduced ejection fraction

..... *WANG Hui, YANG Yang, FEI Fei, ZHANG Chundi, LI Guorong, ZHAO Dongyan* (925)

Human papillomavirus infection and its correlation with cervical lesions among women in the Tacheng area

ZHAO Lianshuang, MA Guoqiang, YANG Jinjin, MI Ling, QIEHERE Guli, YUN Ke, GUO Xiaolin (929)

Characteristics of echocardiography in patients with coronary slow flow phenomenon

..... *HA Shenglin, LI Xiaodong, JIA Chenhong* (935)

Effects of different glycosaminoglycans on macrophage polarization

..... *YIN Yu, HAN Shuo, WANG Guofeng, WANG Qi, JIN Yuanzhe* (940)

Influencing factors of post-dialysis fatigue in patients under maintenance hemodialysis

..... *ZENG Weiling, LUAN Zhongjiao, WU Si, ZHAO Zixia, ZHOU Guangyu, LI Detian* (943)

Analysis of hub genes affecting five-year survival in liver cancer

..... *LI Shuqiang* (949)

Review

The use of MSCs-derived exosomes to promote tissue regeneration via immunomodulation:

research advances *WANG Aochen, CHEN Xu* (954)

Executive Editor: *WANG Youdong*

本刊英文编校由 Editage(意得辑)负责